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Abstract (en)
In a domestic appliance, for example a dishwashing machine, the attachment of a front panel (18) is effected in a simple manner in that the front
panel is provided on its rear side with two mounting strips (17) which each have two T-shaped brackets (19), the T-shaped brackets being enclosed
by sheet metal clamping pockets (15c) which are arranged on side strips (11, 12), bent in a U-shape, behind windows (13, 14) in the appliance door
(10). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Haushaltgerät, z.B. bei einer Geschirrspülmaschine, erfolgt die Befestigung einer Vorsatzplatte (18) auf einfache Weise dadurch, daß
die Vorsatzplatte an ihrer Rückseite mit zwei Montageleisten (17) versehen ist, die jeweils zwei T-förmige Beschläge (19) aufweisen, wobei die T-
förmigen Beschläge von Blechmutter-Klemmtaschen (15c) gefaßt werden, die an U-förmig abgewinkelten Seitenstreifen (11, 12) hinter Fenstern (13,
14) der Gerätetür (10) angeordnet sind.
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